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Abstract (en)
[origin: CN110775325A] The invention relates to a method and a device for handling a blank (33, 36) made of packaging material. The blank (33,
36) is provided with an arc (31), and is characterized in that the blank (33, 36) moves along a blank track (39) through a shaping station (34, 38) and
the arc (31) is produced during the movement of the blank (33, 36) in the shaping station (34, 38) along the blank rack (39).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren und eine Vorrichtung zum Handhaben eines Zuschnitts (33, 36) aus Verpackungsmaterial, wobei der
Zuschnitt (33, 36) mit einer Wölbung (31) versehen wird, dadurch gekennzeichnet, dass der Zuschnitt (33, 36) entlang einer Zuschnittbahn (39)
durch eine Verformungsstation (34, 38) hindurchbewegt wird, wobei die Wölbung (31) während der Bewegung des Zuschnitts (33, 36) in der
Verformungsstation (34, 38) entlang der Zuschnittbahn (39) erzeugt wird.
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